



ASIA FRUIT LOGISTICA 2026
亚洲国际果蔬展览会
2-4 September 2026
2026 年 9 月 2-4 日
AsiaWorld-Expo, Hong Kong, China
中国香港亚洲国际博览馆



ASIAFRUIT SHOWCASE
亚洲水果展秀台

For more information on this subject, please contact
 如需了解更多详情, 请联系

Fruitnet Media International
 T: +61 (03) 9040 1604
 Winnie Wang
winnie@fruitnet.com

YOU PRESENT YOUR PRODUCT, WE TAKE CARE OF THE REST!

您只需展示产品, 剩下的事我们来办!

- ASIAFRUIT SHOWCASE is located on the trade show floor at ASIA FRUIT LOGISTICA. The ready-to-speak forum takes place over all three days of ASIA FRUIT LOGISTICA. Seating for 60 people, lectern, notebook with PowerPoint, beamer, projection screen, laser pointer, sound system, simultaneous translation service (English/Chinese), speaker refreshment, technician, host/hostess

亚洲水果展秀台位于展厅现场, 是亚洲国际果蔬展览会内容中心——“亚洲水果知识中心”的一部分。这个让您可以展示产品的舞台连续三天在亚洲国际果蔬展现场对您开放。该空间配有 60 个观众席、演讲台、带 PowerPoint 的笔记本电脑、投影仪、大屏幕, 激光指示器, 音响系统, 并同时提供英语/中文的同声传译服务, 演讲者饮料、技术人员支持和主持人。

INCLUDED SERVICES

包含服务:

- One timeslot of 30 min (+10 min set-up time), exclusive to ASIA FRUIT LOGISTICA confirmed exhibitors and co-exhibitors

Exhibiting company 参展商名称	
Country 国家	
Name of person in charge 负责人姓名	
Tel 电话	Fax 传真
Stand Number 展位号码	Signature, stamp and date 签字, 盖章与日期
Email address 邮箱地址	

**ASIAFRUIT
SHOWCASE**

AT

**ASIA FRUIT
LOGISTICA**

ASIA FRUIT LOGISTICA 2026

亚洲国际果蔬展览会

2-4 September 2026

2026 年 9 月 2-4 日

AsiaWorld-Expo, Hong Kong, China

中国香港亚洲国际博览馆

A5

Deadline 截止日期

24 Jul / 7 月 24 日

(已确认的) 亚洲国际果蔬展览会参展商和联合参展商, 专享 30 分钟的展示时间 (+免费 10 分钟的准备时间);

- Listing of your presentation published in English and Chinese on the Asiafruit Knowledge Centre website, brief details with title and speaker on the onsite event programme signage and Visitor Guide
将您的演讲材料以中英文发布到亚洲水果知识中心网站上, 在现场的活动节目日程牌和《观众指南》上展示演讲题目和演讲人的简要说明;
- Press release prior to ASIA FRUIT LOGISTICA with an overview of presentations and speakers

PRICE For registration: US\$2,500 Only 6 slots available: first-come, first-served

DATE Closing date for bookings: **24 JULY 2026**

Final closing date for registrations & deadline for supply of texts for the official press release (2-4 explanatory sentences required) and for inclusion in the official ASIA FRUIT LOGISTICA / Asiafruit Knowledge Centre Visitor Guide: **24 JULY 2026**

预定价格: 2,500 美元, 仅有 6 个可选时段: 机会先到先得

预定截止日: **2026 年 7 月 24 日**

注册及演讲主题提交截止日: **2026 年 7 月 24 日** (演讲者需提交 2-4 句演讲主题介绍, 该内容将被纳入亚洲国际果蔬展览会/亚洲水果知识中心的观众手册中)

Exhibiting company 参展商名称	
Country 国家	
Name of person in charge 负责人姓名	
Tel 电话	Fax 传真
Stand Number 展位号码	Signature, stamp and date 签字, 盖章与日期
Email address 邮箱地址	



ASIA FRUIT LOGISTICA 2026
亚洲国际果蔬展览会
2-4 September 2026
2026年9月2-4日

AsiaWorld-Expo, Hong Kong, China
中国香港亚洲国际博览馆

A5

Deadline 截止日期

24 Jul / 7月24日

Please select your preferred timeslot in order of preference:

请依优先级选择您偏好的时间段：

2 September 2026

2026年9月2日

11:00 - 11:30

12:00 - 12:30

13:00 - 13:30

3 September 2026

2026年9月3日

11:00 - 11:30

12:00 - 12:30

13:00 - 13:30

Please provide the proposed topics and title of presentation. Synopsis /3-4 lines summary of presentation:

请提供准备演讲的主题和标题。摘要/3-4行演讲内容摘要

___Free entry of topic: 主题可自由选择

PLEASE COMPLETE MORE DETAILS BELOW:

请在下方填写更多详细信息：

Contact Person for ASIAFRUIT SHOWCASE

亚洲水果展秀台事宜联系人：

Salutation 称谓:	
First Name 名:	
Last Name 姓:	
Mobile (for onsite contact purpose only) 手机 (仅供现场联络之用) :	

Exhibiting company 参展商名称	
Country 国家	
Name of person in charge 负责人姓名	
Tel 电话	Fax 传真
Stand Number 展位号码	Signature, stamp and date 签字, 盖章与日期
Email address 邮箱地址	

**ASIAFRUIT
SHOWCASE**

AT

**ASIA FRUIT
LOGISTICA**

ASIA FRUIT LOGISTICA 2026

亚洲国际果蔬展览会

2-4 September 2026

2026 年 9 月 2-4 日

AsiaWorld-Expo, Hong Kong, China

中国香港亚洲国际博览馆

A5

Deadline 截止日期

24 Jul / 7 月 24 日

E-mail Address 电子邮箱地址:

Speaker Details:

演讲人信息:

Salutation 称谓:

First Name 名:

Last Name 姓:

Position 职位:

Mobile (for onsite contact purpose only) 手机 (仅供现场联络之用):

E-mail Address 电子邮箱地址:

Points to note:

注意事项:

• Each exhibitor can book only one timeslot. A total of 10 minutes is planned for set-up, 30 minutes for presentation including Q&A session. Catering is not permitted at ASIAFRUIT SHOWCASE.

每家参展商仅可预定一个时间档。包含演讲前 10 分钟准备时间, 30 分钟演讲时间 (含问答环节)。展秀台赞助商不可提供餐饮服务。

• We highly recommend you supplement this with personal invitations, press/banner advertisements and your own campaign.

我们强烈推荐您通过增加个人邀请、媒体/横幅广告来推广自己的活动。

• Only exhibitors or visitors with proper badges will be admitted into ASIA FRUIT LOGISTICA fairground. You are more than welcome to extend invitations to your clients with voucher codes at USD12 per person per each day visit (special rates for our exhibitors only).

Exhibiting company 参展商名称

Country 国家

Name of person in charge 负责人姓名

Tel 电话

Fax 传真

Stand Number 展位号码

Signature, stamp and date 签字, 盖章与日期

Email address 邮箱地址



ASIA FRUIT LOGISTICA 2026
亚洲国际果蔬展览会
2-4 September 2026
2026 年 9 月 2-4 日

AsiaWorld-Expo, Hong Kong, China
中国香港亚洲国际博览馆



只有佩戴适当参展证的参展商和观众，方可进入亚洲国际果蔬展览会。我们也非常欢迎您向客户发出展会的邀请函，单天的客户参观赠券价格为 12 美元/人（仅向我们参展商提供的特惠价）。

• Exhibitors with a confirmed an ASIAFRUIT SHOWCASE booking will be permitted to distribute marketing materials to the audience during their presentation timeslot.

确认预定亚洲水果展秀台的参展商，可以在演讲时段内向听众派发营销宣传材料。

• No database of attendees will be shared due to privacy concerns.

出于隐私保护的考虑，与会听众的资料将不对外共享及公布。

Conditions of participation: - Registration is subject to the approval of content (speaker and topic) by the organisers (ASIA FRUIT LOGISTICA and Fruitnet Media International). The decision made by the organisers will be final. Once the presentation is confirmed by the organisers, the participation fee of USD2,500 is due immediately. In case of cancellation, the participation fee of USD 2,500 will still be charged.

参加条件：——注册须取得主办方（亚洲国际果蔬展览会和 Fruitnet Media International）对内容（演讲人和演讲主题）的批准。主办方的决定将为最终决定。一旦演讲内容经主办方确认，应立即支付 2,500 美元的参加费。如您取消参与，仍会收取 2,500 美元的参加费。

Speaker consent form will be sent to all confirmed speakers on the official consent of data collection, disclosure and publicity of their details and presentation. Speaker consent form copy is available upon request. - With the submission of your registration, you hereby agree to the Exhibition Terms and Conditions for ASIA FRUIT LOGISTICA 2026 and to the General Terms of Business for Trade Fairs and Exhibitions organised by Global Produce Events (Hong Kong) Co., Limited. Place of performance and court of jurisdiction: Hong Kong SAR, China

我们将在正式同意数据收集、披露和公开演讲人详细信息和演讲时，向所有已确认的演讲人发送《演讲人同意表》。如您需要《演讲人同意表》副本我们可按需提供。——您提交注册时，即已同意 2026 亚洲国际果蔬展览会的《参展条款和条件》以及由 Global Produce Events (HK) Co., Limited 《举办贸易展览会一般商业条款》。履行地和具有管辖权的法院:中国香港特别行政区。

Exhibiting company 参展商名称	
Country 国家	
Name of person in charge 负责人姓名	
Tel 电话	Fax 传真
Stand Number 展位号码	Signature, stamp and date 签字, 盖章与日期
Email address 邮箱地址	